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Virgil Popescu: Ne gândim la o modalitate de a-i bonifica pe cei care economisesc

energie 

Executivul se gândeste la o modalitate de a-i bonifica pe cei care doresc sa economiseasca energie, iar acest

mecanism e gândit în asa fel încât sa fie si stimulativ, a declarat miercuri, la briefingul de la finalul sedintei

de Guvern, ministrul Energiei, Virgil Popescu.

"Ne gândim, si premierul a spus, ne gândim si la o modalitate de a-i bonifica pe cei care doresc sa faca acest lucru.

Şi vrem sa venim nu numai cu "trebuie sa plateasca mai mult daca consuma mai mult" ci si daca cumva

economisesc sa câstige ceva. Şi ne gândim sa îmbinam aceste doua lucruri. Nu ma întrebati cum va fi, pentru ca

gândim acest mecanism cum ar trebui sa fie în asa fel încât sa fie si stimulativ, pentru ca ne dorim efectiv ca

oamenii sa ramâna cu mai multi bani în buzunar", a spus ministrul.

Pe de alta parte, el a precizat ca si-ar dori ca multe industrii sa fie prinse în Ordonanta de Urgenta privind

plafonarea preturilor la energie, însa acest act normativ a fost creat "exact pe ce s-a hotarât în Coalitia de

Guvernare".

"Mi-as dori foarte multe industrii sa fie prinse în aceasta ordonanta, asa cum era si înainte. Şi Ministerul Energiei

sa stiti ca nu se va opune niciodata de a proteja mai mult, o plaja mai larga de industrii si o plaja mai larga de

populatie. Trebuie sa discutam si cu Ministerul Economiei, si cu Ministerul de Finante, pentru ca nu noi suntem

cei care spunem ce industrii trebuie sa intre. Ordonanta a fost creata exact pe ce s-a hotarât în Coalitia de

guvernare", a explicat Virgil Popescu.

În ceea ce priveste bolnavii cu aparate medicale, el a subliniat ca acestia trebuie ajutati fie prin prevederile

Ordonantei fie, de exemplu cu vouchere.

"Pentru bolnavii cu aparate medicale, l-am vazut si astazi pe domnul prim-ministru ca în sedinta de Guvern a

solicitat exact la cei care sunt în drept sa ne spuna câti bolnavi sunt care au aparate medicale, unde sunt, pentru ca

e normal sa fie înregistrati, pentru ca normal trebuie ajutati. E logic ca trebuie ajutati si trebuie ajutati punctual. Ei

pot fi ajutati prin aceasta ordonanta sau punctual prin, de exemplu, prin vouchere direct tintite catre persoanele

respective", a precizat Popescu.
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